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Referat FU-møde d. 31.  oktober kl. 19.10 i ”Huset” 

 

Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Jens Risum (JR) - Thomas Sørensen (TS) – 

Sebastian Kriegel Opstrup (SKO), Anders Lou Henriksen (ALH). 

Afbud: Henrik Persson (HP), Vibeke Schmidt (VS), Hanne Kryger (HK). 

 

1. Sommerlejren opdatering: 
 Åbent-hus-, indvielsesfest- og første håndbold-arrangementer forløb godt.  
 Der er kommet godt gang i bookinger for 2024 og 2025. 

 Der er igen sket dobbeltbookninger. Håndbold får de 3 lejre, der har de søgt, 
 og de fremmede meddeles, at der er sket fejl (ALH). De fremmede tilbydes 50% rabat 
 ved ombooking. 
 Overblikket på økonomien er endnu ikke i orden. 
 RTO har bolden angående Wi-Fi på lejren. 
 Adgang til lejren via elektronisk adgang forventes klar senere på året (RTO). 
 Indtil videre vil Ole aflevere og modtage nøgler fra lejere. 
 Vi har ikke hørt mere om bødeforlægget fra Frederikssund Kommune. 
 HK arbejder på markedsføring af Lejren. 
 VS har bolden vedr. hjertestarter. 
 Der er konstateret en række mindre mangler på lejren efter indvielsen. De løses hen ad vejen. 
 Brandsynsrapport er modtaget efter besøg d. 16/10. En branddør skal justeres. Der mangler 
 En brandslukker og de øvrige skal kontrolleres. Opslag om flugtveje skal opdateres. 
 Aftale med et nyt rengøringsfirma mangler. Der er 2 i spil. Haster. Der er lejere fra d. 4/11 
 og igen d. 8/11!  ALH arbejder på en hurtig løsning. 
 Affald bliver væsentlig dyrere end tidligere med ca. 2-3 gange op. VS spørger anden udbyder. 
  
2. Økonomi generelt: 
 Likviditeten er god, der er solgt papirer for ca. 300tkr. 
 Vi afventer penge for bygge-el fra Topdanmark. 
  
3. Administration: 
 Der er ønske om en opdateret bookingliste på lejren. Gerne i en mere overskuelig udgave. 
 Forpagtningsafgiften på Caféen skal fremsendes nu, og fremadrettet hver 3. måned. 
 
4. Aftale om Emdrupparken og fortrinsret (Caféen, Lokaler): 
 Vi har endnu ikke modtaget en lejeaftale fra KK. 
 
5. Eksempler på utryghed mv. i Emdrupparken: 
 Intet nyt.  
 
6. Caféen: 
 Der savnes større og mere tydelige opslag. Også om hvad der tilbydes af mad mv. 
 Der nedsættes et cafeudvalg på det kommende HB-møde. 
 De enkelte afdelinger, opfordres til at støtte Caféen mest muligt. 
 Det kører ikke optimalt, og et møde er påkrævet.  
  
7. Huset: 
 TS afventer tilbud fra murer på reparation af murerne. 
 HK har bolden og tilbud afventes på hentning af affald fra d. 1/1-25. 
 RTO har accepteret tilbud på dobbelt gelænder til trappeopgang. Forventes monteret 
 primo december. 



8. Generalforsamling d. 6/3-2025. 
 Datoen for generalforsamlingen er reserveret.  
 
9. Brugerbestyrelsesmidler: 
 Der er 19 tkr. til indkøb af bænke m.m. TS står for indkøbet, husk ingen moms. 
 
10. Hjemmeside: 
 Skal stadig opdateres. 
 
11. Datoer for FU- og HB-møder: 
 Næste HB-møde er torsdag d 21. november kl. 19.10. 
 
12. Eventuelt: 
 Intet at bemærke. 


